
Zápis ze školské rady konané dne 16. 10. 2024 

Přítomni: Lucie Čížková, Alena Pařízková, Iveta Večeřová, Ivo Rohovský, Karel 

Pacal 

Omluveni: Lenka Kühtreiberová, Karel Kocanda 

Program: 

1/ Schválení školního řádu na školní rok 2024/25 a plánu práce 

2/ Informace o žácích, výsledky, zapojení do projektů 

3/ Různé 

 

Ad1/ Členové ŠR schválili školní řád pro školní rok 2024/25 bez připomínek, byli 

seznámeni s plánem práce 

Ad 2/ ŘŠ informovala, že škola má v současné době 398 žáků, 209 chlapců, 189 

dívek, 221 žáků na 1. stupni. Do školy nastoupilo 7 nových ukrajinských dětí, pro 

které byla s pomocí NPI Jihlava a F Pointu zajištěna pomoc s výukou českého 

jazyka. 

Zapojili jsme se do projektu „Trenéři do škol“, do hodin Tv v 1. – 3. třídách 

dochází sportovní trenér a vede hodiny.  

ŘŠ informovala o Analytickém reportu detailních výsledků jednotných 

přijímacích zkoušek žáků 9. tříd, kde naše děti vynikaly nad průměrem téměř ve 

všech ukazatelích.  

Ad3/ Školní jídelna vaří i pro ZŠ Pavlínov, od 1. 11. nově i pro ZŠ Netín. 

Problém se sháněním zástupu za paní uklízečky, momentálně i za učitelku Čj, 

která odchází na mateřskou. 

Do školy byl zakoupen interaktivní displej ÁMOS Vision, je připevněn u hlavního 

vchodu a bude sloužit především dojíždějícím žákům a v poledních volných 

hodinám ke smysluplnému využití volného času. 

 

V Měříně 17. 10. 2024      Zapsala Iveta Večeřová 

 


